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Många av våra medlemmar är allergiska mor pälsdjur. De som är lite äldre oroar sig nu 

mycket för om det framöver kommer att finns några äldreboenden där det inte förekommer 

djur, t ex vårdhundar, anställdas hundar som följer med till jobbet, besökandes hundar, 

hundar eller katter som nya boende har med sig när de flyttar in, etc. 

Vi befarar också att medvetenheten om "allergiproblemet" inte är på topp över allt. Ett 

exempel: Enligt Tallidsgårdens hemsida finns det där numera en katt som "flyttat in". På en 

bild på hemsidan ligger katten på en fin duk på bordet och den gillar numera att bli  klappad. 

Men vad vet personalen på Tallidsgården om allergier? 

 
Många av oss klarar tillfälliga möten med hund, men några reagerar starkt även vid ett kort 

möte. Att bo i en miljö med pälsdjur är inte tänkbart om man har en utvecklad allergi mot 

sådana . 

Nacka berömmer sig av att kunna erbjuda valfrihet i alla de tjänster som kommunen 

erbjuder. Vi undrar hur det ser ut med valfriheten om man är allergiker. Kan man till 

exempel välja ett djurfritt boende när man blir beroende av ett  sådant? 

Vi undrar också över vilken policy Nacka har när det gäller pälsdjur i på äldreboendena. 
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